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PROTOKÓŁ Nr 25/2020

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty i Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa
i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Rewizyjnej Rady Gminy

odbytego w dniu 16 grudnia 2020 r. w hali Szkoły podstawowej im. Mikołaja
Kopernika w Gierzwałdzie.

Posiedzenie rozpoczęto godz. 13 00 - zakończono godz. 15 58 .
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek
Obecni Radni Gminy Grunwald (l ista obecności za ł. nr 1):
1. Ryszard Bala,
2. Ewa Bawolska,
3. Małgorzata Kamińska,
4. Adam Królikowski,
5. Cecylia Lecewicz-Husar,
6. Sławomir Matuszewski,
7. Zbigniew Napłoszek,
8. Iwona Stanka,
9. Ewa Ziejewska,
10. Krystyna Zwalińska.
11. Piotr Szewczak
12.Arkadiusz Piasecki

Nieobecni Radni Gminy Grunwald:
1. Dariusz Nowicki,
2. Jerzy Sawicki,
3. Halina Gutowska,

Ponadto w sesji wzięli udzia ł:
1. Wójt Gminy – Adam Szczepkowski,
2. Skarbnik Gminy – Sylwia Kierebińska,
3. Radca Prawny- Anna Szypułowska- Stasiuk,
4. Prawnik- Maciej Mikołajczyk,

Ad pkt. 1 i 2. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek -
poinformował, że Wójt i Skarbnik będą uczestniczyć w sesji zdalnie . Dokonał otwarcia
posiedzenia komisji , stwierdzi ł prawomocność obrad oraz przedstawił projekt porządku
obrad.

za
Porządek obrad Komisji zosta ł przyjęty w głosowaniu jawnym

- 12 głosami za,
- przeciwnych nie było,

-wstrzymujących się nie było wg następującego wyszczególnienia:
1. Otwarcie – stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 23.11.2020 roku.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał przez Komisje Rady Gminy:
4.1.w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/169/2016 Rady Gminy Grunwald z siedzibą w Gierzwałdzie
z dnia 16 listopada 2016 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za
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usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania;
4.2. w sprawie: zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grunwald z siedzibą
w Gierzwałdzie;
4.3. w sprawie: Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów
zamieszkałych na terenie Gminy Grunwald;
4.4. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych Gminy Grunwald
położonych w obrębie geodezyjnym Frygnowo i Korsztyn na dwie nieruchomości niezabudowane
położone w obrębie Korsztyn należące do osoby prywatnej;
4.5. w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji celowej na dofinansowanie budowy
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Grunwald na lata 2021-2023;
4.6. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Dylewie na
dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo – gaśniczego;
4.7. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2021-2035;
4.8.w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Grunwald na 2021 r.;
4.9. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Ryszard Bali na działania Wójta Gminy Grunwald-nieudzielanie
odpowiedzi na interpelację;
4.10. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Ryszard Bali na działania Wójta Gminy Grunwald – utrudnianie
działań radnego poprzez nieudzielanie odpowiedzi na wniosek;
4.11. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców Sołectwa Stębark reprezentowanych przez Pana M. S. na
działania Wójta Gminy Grunwald;
5.Wolne wnioski i informacje.
6. Zamknięcie posiedzenia komisji.
Radni uwag nie zgłosili.

Ad pkt. 3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 23.11.2020
roku.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - poddał pod
głosowanie protokół ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 23.11.2020 roku bez
odczytywania.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 12 głosami za,

- przeciwnych nie by ło,
-wstrzymujących się nie by ło.

Przyjęła protokół z połączonego posiedzenia komisji nr 24/2020 z dnia 23.11.2020r.
Radni uwag nie zg łosi l i .

.
Ad pkt. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał przez Komisje Rady Gminy:
4.1.w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/169/2016 Rady Gminy Grunwald z siedzibą
w Gierzwa łdzie z dnia 16 lis topada 2016 r. w sprawie określenia szczegółowych
warunków przyznawania i odp łatności za us ługi opiekuńcze i specjalis tyczne us ługi
opiekuńcze, z wyłączeniem specjal istycznych us ług opiekuńczych dla osób
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego
lub ca łkowitego zwolnienia od op łat , jak również tryb ich pobierania .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- niezrozumia ła wypowiedź z przyczyn
technicznych, gdyż Wójt uczestniczy ł w posiedzeniu zdalnie .
Radny– Pan Ryszard Bala- złożył wniosek o przerwanie obrad do momentu, aż Wójt
Gminy i Skarbnik Gminy nie pojawią się na posiedzeniu komisji osobiście, gdyż
łączność przez Internet jest niezrozumia ła.
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - poddał pod
głosowanie wniosek Radnego Ryszarda Bali .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym:
- 9 głosami za,

- przeciwnych nie by ło,
- 2 głosy wstrzymujące się,
- 1 osoba nie głosowała.

Radni uwag nie zgłosil i .
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - ogłosi ł przerwę
do momentu, aż na posiedzeniu nie pojawi się Wójt Gminy wraz ze Skarbnik Gminy
(godz. 13:20)

***(Przerwa)***

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - wznowi ł obrady
wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy, gdyż na posiedzenie przybył Wójt oraz
Skarbnik Gminy. Poprosi ł o przedstawienie projektu uchwały (godz. 13:55).
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- przedstawi ł projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwa ły Nr XXXI/169/2016 Rady Gminy Grunwald z siedzibą w Gierzwa łdzie
z dnia 16 lis topada 2016 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków
przyznawania i odp łatności za us ługi opiekuńcze i specjalis tyczne us ługi opiekuńcze,
z wyłączeniem specjalis tycznych us ług opiekuńczych dla osób
z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego
lub ca łkowitego zwolnienia od op łat , jak również tryb ich pobierania (za ł . nr 2) .
Radni uwag nie zg łosi l i .

4.2. w sprawie: zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Spo łecznej Grunwald z
siedzibą w Gierzwa łdzie .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- przedstawi ł projekt uchwały w sprawie
zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Spo łecznej Grunwald z siedzibą
w Gierzwałdzie (za ł . nr 3) .
Radni uwag nie zg łosi l i .

4.3. w sprawie: Regulaminu udzielania pomocy mater ia lnej o charakterze socjalnym
dla uczniów zamieszka łych na terenie Gminy Grunwald.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- przedstawi ł projekt uchwały w sprawie
Regulaminu udzielania pomocy mater ialnej o charakterze socjalnym dla uczniów
zamieszka łych na terenie Gminy Grunwald (za ł . nr 4) . Poprosi ł o sk ładanie zapytań
na pi śmie do GOPS Grunwald) .
Radni uwag nie zg łosi l i .

4.4. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych Gminy
Grunwald po łożonych w obrębie geodezyjnym Frygnowo i Korsztyn na dwie
nieruchomości niezabudowane po łożone w obrębie Korsztyn należące do osoby
prywatnej .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- przedstawi ł projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych Gminy Grunwald
po łożonych w obrębie geodezyjnym Frygnowo i Korsztyn na dwie nieruchomości
niezabudowane po łożone w obrębie Korsztyn należące do osoby prywatnej (za ł . nr 5) .
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Radny– Pan Ryszard Bala- stwierdzi ł , że jest to kolejny projekt uchwały, który nie
wyjaśnia przyczyn jej podjęcia. Uzasadnienie, które jest za łączone urywa się w takim
momencie, że nic z niego nie wynika, nie ma podania przyczyn podjęcia dzia łań oraz
powinny być dołączone mapy.
Radna- Pani Krystyna Zwalińska- stwierdzi ła, że mapy są dołączone do projektu
uchwały.
Radni uwag nie zg łosi l i .

4.5. w sprawie określenia zasad udzielania i rozl iczania dotacji celowej na
dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy
Grunwald na lata 2021-2023.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- przedstawi ł projekt uchwały w sprawie
określenia zasad udzielania i rozl iczania dotacji celowej na dofinansowanie budowy
przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Gminy Grunwald na lata 2021-2023
(za ł . nr 6) .
Radni uwag nie zg łosi l i .

4.6. w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej
w Dylewie na dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo – gaśniczego.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- przedstawi ł projekt uchwały w sprawie
udzielenia dotacji celowej dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej
w Dylewie na dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo – gaśniczego (za ł . nr 7) .
Radni uwag nie zg łosi l i .

4.7. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na
lata 2021-2035. (za ł . nr 8)
4.8.w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Grunwald na 2021 r. (za ł . nr 9) .
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- zapyta ła, czy odczytać uchwałę RIO z
dnia 30.11.2020r. w sprawie pozytywnej opinii w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Grunwald na lata 2021-2035 oraz budżetu Gminy Grunwald na
2021 r. (za ł . nr 10) .
Radny– Pan Ryszard Bala- stwierdzi ł , że radni otrzymali uchwały RIO i nie ma
potrzeby, aby je odczytywać.
Radni uwag nie zgłosil i .
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- st re ści ła treść pozytywnej opini i RIO.
Poprosi ła o zadawanie pytań.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała, o zapis: proponuję się zaciągnięcie
zadłużenia w postaci emisji obligacji na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań w
6 909 958,44 zł oraz finansowanie planowanego deficytu w kwocie 1 690 041,56 zł.
Czy jest to ujęcie kolejnych pożyczek?
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że jest to przeznaczone
na sp łat ę wcześniej zaciągni ętych zobowiązań. Stwierdzi ła, że szczegółowo jest
wymienione w projekcie WPF 2021-2035 na co będą przeznaczone środki z emisj i
obl igacj i .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała o stan faktyczny finansów na dzień
dzisiejszy, jakie są płatności i zobowiązania wymagalne, jaki jest stopień wykonania
inwestycji . Przypomniała sytuacje z roku poprzedniego, kiedy to z 12 inwestycji
zrobi ło się 40, gdyż okaza ło się, że nie zosta ły opłacone i przeszły na rok następny.
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Zapytała, co będzie z inwestycjami, które nie zosta ły zrealizowane w tym roku, czy
przepadają , czy przechodzą na rok następny.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- zapyta ła, o jakie inwestycje chodzi.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- odpowiedziała, że o wszystkie, które zosta ły
przepisane np. przebudowa stacji podnoszenia wody w Dylewku.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska – odpowiedzia ła, że stacja podnoszenia
ci śnienia wody będzie sf inansowana z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w
przysz łym roku.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- zapyta ła, czy fakt otrzymania wsparcia
w wysokości ponad 1 mln zł z Funduszu nie powinien spowodować zmniejszenia
długu.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że środki pozyskane są na
konkretne inwestycj ę , jako wk ład własny. W pierwsze j transzy można by ło decydować,
ale w drugiej transzy jest już szczegółowo określone. Stacja podnoszenia ci śnienia
wody niestety nie będzie skończona do końca roku, ale prace postępuj ą, jes t już
projekt i z łożony wniosek do Starostwa Powiatowego o wydanie zezwoleń.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapyta ła, czy dofinansowanie do inwestycji to
jest na wkład własny, czyli do inwestycji gmina nic nie dokłada.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że tak, o ile nie zmienią się
koszty planowane.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapyta ła, o projekt uchwały zmian budżetu 2020r.
z poprzedniej sesj i , w którym była pozycją zmniejszająca kwotę opłaty eksploatacyjnej .
Przypomniała, iż Skarbnik twierdzi ła, że jest to prawidłowo pomniejszone a okazuje się,
że jednak nie. Stwierdzi ła, że rozmawia ła
z przedstawicielem RIO, który stwierdzi ł , że bez decyzji nie można dokonywać zmian.
W sprawie stacji podnoszenia ci śnienia wody zapyta ła, czy Wójt złoży deklarację,
kiedy projekt zostanie zrealizowany, i kiedy mieszkańcy będą mogli normalnie
korzystać z wody.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie jest w stanie podać
konkretnej daty, gdyż mogą pojawić si ę komplikację z wykonawcą projektu.
Stwierdzi ł , że realnym terminem o ile pogoda pozwoli , i nie będzie
nieprzewidzianych komplikacji to jest luty – marzec 2021 rok.
Radny– Pan Ryszard Bala- zapytał , czy kwota 1,7 mln zł, która zosta ła przyznana
przez wojewodę wejdzie do budżetu w roku 2020, czy zostanie wykorzystane
w budżecie na rok 2021.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że wszystkie środki
przyznane, czyli 1,7 mln zł muszą być wprowadzone do budżetu w roku 2020, gdyż
już je posiadamy na koncie , ale będą uznane, jako przychody wydatkowane na rok
2021, ale nie ca ły 1,7 mln zł . Środki przeznaczone na inwestycje senior+ zostanie
wydatkowany w roku 2020 tj . kwota 305 tys. z ł a ca ła reszta przechodzi na 2021 rok.
Radny– Pan Ryszard Bala- zapytał , czy w budżecie na 2021 rok żeby zabezpieczyć
wkład własny to należy wydać środki z budżetu 2021 roku.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że środki te muszą być
wykazane w roku 2020 gdyż już są na koncie bankowym gminy, ale zostaną
przechowane do roku 2021.
Radna- Pani Krystyna Zwalińska- zapytała, dlaczego w budżecie na rok 2021 zosta ły
znacznie obniżone wpływy z podatków.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- zapyta ła, z którym projektem
porównywane są dane.
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Radna- Pani Krystyna Zwalińska- odpowiedzia ła, że porównuje rok 2020
sprawozdanie z III kwarta łu do roku 2021.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała, że dochody były dużo
mniejsze a zawyżone były w budżecie na rok 2020, podatki nie wpłynęły.
Radny– Pan Ryszard Bala- odczyta ł fragment WPF „Przewidywany stan zad łużenia na
koniec 2021 roku wyniósłby 8 414 882,71 zł , natomiast odsetki - 372 817,00 zł… .
Po zaci ągnięciu nowego zobowiązania przewidywany stan zadłużenia na koniec 2021
roku wyniesie 11 054 885,71 zł , natomiast odsetki – 337 460,00 zł .” Zapyta ł , z
czego wynika taka analiza .
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała, że z wyliczeń. W chwili
obecnej posiadamy wysoko oprocentowane pożyczki a wstępne wyliczenia emisji
obligacji zmniejszają koszty o połowę. W chwili obecnej przeprowadzany jest audyt
finansowy i audytor był zaskoczony jak wysoko oprocentowane są kredyty.
Radny– Pan Ryszard Bala- opierając się na wykonaniu budżet za rok 2019 można
zauważyć, że są znaczne różnice w szacowaniu dochodów np. dostarczanie ciepła było
875 tys. zł a obecnie 1,2 mln zł, dochodach od osób prawnych było 6 682 000 zł a na
przysz ły rok jest 10 500 000 zł, wpływy z podatków od nieruchomości wynosi ły 1,5
mln a planowany jest 688 tys. zł . Czy doświadczenia z lat poprzednich, dane zebrane z
realizacji budżetu mają znaczenie przy ustalaniu projektu budżetu?
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że jak najbardziej dane
są brane pod uwagę, ale także uwzględniane są potrzeby bieżące. Dochody, które są
ujęte przygotowane są przez pracownika, który obl icza plan i uwzględnia się go do
projektu.
Radny– Pan Ryszard Bala- stwierdzi ł , że jeżeli z podatków od nieruchomości
wpłynęło 1,5 mln zł w roku ubiegłym a na przyszły rok planuje się 688 tys. zł to jaki
jest powód takiej zmiany. Powierzchnia nieruchomości i stawki od podatków się tak
znacznie nie zmieni ły.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że w roku 2019 by ła
przeprowadzona kontrola Urzędu Skarbowego, która ustal i ła, że gmina nie op łaca ła
podatku sama dla siebie za swoje obiekty i to spowodowało fikcyjny wpływ. Gmina
sama sobie op łaci ła podatek, ze swojego konta przela ła na swój inny rachunek.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapyta ła o zwiększone dochody z tytu łu dostawy
ciepła, czy oznaczają podwyżki.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że nie będzie
podwyżek.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała o powód zwiększenia dochodu z tytu łu
dostawy ciepła.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że dane przygotowywał
merytorycznie odpowiedzialny pracownik, być może w roku 2019 by ły tak małe
wpływy a procesy egzekucj i powodują wpływy. Stwierdzi ła, że porozmawia
z pracownikiem odpowiedzialnym za te dane i przygotuje odpowiedź dla radnych.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- stwierdzi ła, że radni udzielają zgody wnioski o
rozłożenia na raty i kwota ujęta w budżecie jest nierealna.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - poprosi ł
o przedstawienie wyjaśnień w sprawie wzrostu dochodu za dostawę ciep ła w formie
pisemnej wysyłając za pośrednictwem posiedzenia.pl .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- poprosi ła także o informację z zał . nr 3, w jakim
stopniu zosta ły zrealizowane inwestycje, które przechodzą na rok następny. Zapytała
o dofinansowanie dla podmiotów nienależących do sektora finansów publicznych na
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sport przewidziana jest kwota 70 tys. zł . Przypomniała batali ę o utworzenie
Grunwaldzkiego Centrum Sportu Rekreacji i Turystyki, si łownia mia ła na siebie
zarabiać, na sport się nic nie zmieni. Wnioski do budżetu wpłynęły, z których
dokładnie wynika na co i ile potrzeba. Z wniosków wynika, że pi łkę nożną i tenis
stołowy potrzeba ok. 100 tys. zł a w budżecie ujęto 70 tys. zł , i jest jeszcze
stowarzyszenie ENDURO, które promuje gminę w świecie. ENDURO złożyło wniosek
o 30 tys. zł , które potrzebne będzie na dalszy rozwój stowarzyszenia. Zapyta ła skąd
można pozyskać środki aby zrealizować wnioski stowarzyszeń oraz na co będzie
przeznaczone dofinansowanie dotyczące GCSRiT.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że GKS Grunwald otrzyma ł
więcej ni ż w roku 2020 o 10 tys. z ł . Stwierdzi ł , że to nie są wszystkie środki , które
przeznaczone są na klub, gdyż zatrudniony jest pracownik odpowiedzialny za boisko
we Frygnowie oraz dbamy o infrastrukturę boiska, udostępniamy halę sportową oraz
inne obiekty sportowe, które są na terenie gminy. Stwierdzi ł , że GKS Grunwald ma
wiele przywilejów niż inne stowarzyszenia i koszty są wyższe niż określone
w budżecie i wynoszą ok. 100 tys . z ł . Stowarzyszenie ENDURO wniosek złożyło po
terminie więc nie można już dopisać, gdyby złożony by ł wniosek w terminie
to i środki by się znalaz ły. Zaproponował , aby na początku roku wprowadzić do
budżetu np. 10 tys . z ł albo zorganizować projekt sportowy, którego wykonawcą
będzie stowarzyszenie ENDURO.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała, czy ENDURO może liczyć na wsparcie .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że tak. W GCSRiT to wydatki
są zaplanowane na tym samym poziomie co w roku 2020. Si łownia utrzymywała się
i przynosi ła dochody ale jest nakaz zamknięcia z powodu epidemii i nie można liczyć
na zysk w tym okresie .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- odczytała § 7 pkt . 1 projektu uchwa ły
uchwalenia budżetu na rok 2021 „Upoważnia si ę Wójta do zaciągania kredytów
i pożyczek oraz emisj i papierów wartościowych do wysokości poszczególnych
limitów zobowiązań, okre ślonych w § 6 Uchwały, na:1) finansowanie przej ściowego
deficytu, 2)sp łat ę wcześniej zaciągni ętych zobowiązań, 3) sf inansowanie
planowanego deficytu”. Stwierdzi ła, że zapis daje zbyt duże uprawnienia ,
w poprzedniej uchwale by ło tylko upoważnienie do zaci ągnięcia 1 mln zł.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że w tej uchwale jest
zapis , że do wysokości zobowiązań określonych w § 6 uchwały, i dlatego jest to
wymagany zapis .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- odczytała § 7 pkt . 4 projektu uchwa ły
uchwalenia budżetu na rok 2021 „lokowania wolnych środków budżetowych na
rachunkach bankowych w innych bankach niż bank prowadzący obs ługę budżetu
gminy”. Zapyta ła czy są wolne środki .
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że zapis musia ł się
pojawić w razie gdyby si ę pojawi ły wolne środki .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapyta ła o uchwałę w sprawie zabezpieczenia
majątkowego dla BS w Olsztynku, czy raty są opłacane terminowo i nie ma
niebezpieczeństwa, że bank przejmie dzia łkę.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że op łacane są odsetki
w terminie a na dzień 31.12 na rachunku musi być 1 mln zł na koncie .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała, czy 1 mln zł będzie na 31.12 na
rachunku bankowym.0
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że tak.
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Radny– Pan Ryszard Bala- zanim podjęte zostaną dzia łania związane ze zmianą
w projekcie budżetu powinniśmy sobie odpowiedzieć na pytanie, czy chcemy
wspólnie podjąć wysi łek i dokonać takich rzeczy, które wpłyną korzystnie na ten
budżet . Mam na myśli pn. oszczędności , nie tylko u wszystkich pozosta łych a u mnie
nie , ale dotyczące ca łej gminy i wszystkich so łectw, i wszystkich miejscowości .
Jeżel i odpowiedź na to pytanie będzie pozytywna, to możemy przyst ąpi ć do
konkretnych dzia łań zmierzających do wykreślenia niektórych przedsi ęwzięć
i zmniejszenia wydatków na niektóre przedsięwzięcia po to, żeby deficyt w kwocie
1 700 000 na wej ściu budżetu w roku 2021 zmniejszyć, albo zl ikwidować. Przy
rozpoczęciu roku z takim deficytem niewielkie są szanse, że w przysz łym roku uda
się dokonać nieprzewidzianych dzis ia j inwestycj i , które mogą się zdarzyć bo będą
atrakcyjne dofinansowania ze środków zewnętrznych. Jeżel i chcemy wprost
i bezpośrednio Wójtowi wskazać gdzie szukać oszczędności , to powinniśmy to w dniu
dzisie jszym zrobi ć, ale jeżel i chcemy ten budżet przyjąć w takim stanie , w jakim jest ,
to nasza obecność niewiele tu wniesie . Przedstawiony projekt budżetu z kwotą
def icytu 1 700 000, dochody własne oszacowano na 38 000 000 zł , jeżel i od tych
dochodów własnych odejmiemy kwotę 4 500 000 zł tzw. op łaty eksploatacyjnej ,
która z pewnością nie wpłynie do budżetu w przysz łym roku i odejmiemy 1 700 000 zł
def icytu oraz zaległości nie sp łacone w bieżącym roku, to przepaść między
dochodami a zaplanowanymi wydatkami będzie wynosi ła oko ło 8 000 000 zł. Radni
mogą przynajmniej ten def icyt zmniejszyć lub też wyeliminować go w zupełności .
Wracając do projektu uchwały ws. budżetu 2021, chcia łbym zaproponować
następujące zmiany, sk ładam wniosek o:
1. wykreślenie § 6 ust . 2 z uchwały ws. uchwalenia budżetu na rok 2021,
2. w § 7 ust . 1 uchwały ws. uchwalenia budżetu na rok 2021 proponuj ę wykreśli ć
cztery słowa „oraz emisj i papierów wartościowych”.
Jeżel i będzie potrzeba emisj i obl igacj i to Rada Gminy w każdym momencie będzie
mogła podjąć odpowiednią uchwałę . W praca nad projektem budżetu Rada Gminy ma
jedyną szansę, aby zmiany do budżetu wprowadzić . Nie można dać się zmanipulować,
tak jak w poprzednim roku.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że emisja obl igacj i wnosi
duże oszczędności dla gminy oraz możliwość inwestowania. Stwierdzi ł , że dzięki
inwestycjom otrzymal i śmy 1,7 mln zł dofinansowania, jeżel i radni nie chcą
inwestować to gmina będzie si ę uwsteczniać. Nie jest to dodatkowe zad łużenia tylko
emisja jest pod konkretne zadania i sp łatę zadłużeń. Inwestycje , które są już zaczęte ,
i na które otrzymamy dofinansowanie muszą pozostać w projekcie , gdyż nie uzyskamy
dofinansowania.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała, o inwestycję wdrożenie cyfrowego
systemu obs ługi sieci wodociągowej w Gminie Grunwald – planowane wydatki
w 2021 roku 986 435 zł, a rok budżetowy 2021 0 zł.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że wieloletnie są
wykonywane są w kolumnie nr 6 a roczne w kolumnie 7, w ta inwestycja jest
wieloletnia .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała, o inwestycję -wykonanie projektu
rozbudowy sieci ciep łowniczej miejscowości Gierzwałd.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że wniosek wpłynął
od mieszkańców Gierzwa łdu i inwestycję tą należy rozpocząć od przygotowania
projektu.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała ile rodzin zgłosi ł chęć podłączenia.
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Radna – Pani Cecylia Lecewicz-Husar- odpowiedziała, że osobiście zbiera ła podpisy
i zgłosi ło się ponad 20 deklaracji , do wniosku dołączona lista podpisów.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała o koszt inwestycji .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie jest w stanie
odpowiedzieć bez przygotowania projektu.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała o inwestycję - przebudowa drogi
gminnej w miejscowości St ębark. Czy jest w ca łości finansowana z kredytów
i pożyczek? Kiedy dodano ją do inwestycji?
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że radni podj ęli uchwałę
o przygotowanie projektu tej inwestycji i sk ładano wniosek o dofinansowanie, który
niedługo będzie rozpatrzony i okaże si ę w jakiej wysokości ot rzymamy dotację .
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że pod wnioskiem
podpisa ło si ę 26 mieszkańców.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała o inwestycję - Zakup średniego
samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Gierzwa łd. Czy stać gminę na zakup
trzeciego samochodu ratowniczego? Stwierdzi ła, że OSP Dylewo otrzyma ło kolejny
nowy samochód. Zapyta ła, czy nowy wóz strażacki w OSP Dylewo wyjecha ł choć raz
do akcj i .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie by ło kolejnego nowego
samochodu. Tak, już nowy wóz strażacki w OSP Dylewo wyjecha ł do akcj i .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- poprosi ła o wysłanie radnym informacji o stanie
na dzień 15-20 grudnia 2020 r. wysokość zobowiązań, w jakim stopniu zrealizowano
fundusz sołecki na poszczególnych miejscowości oraz zadania inwestycyjne, które
zosta ły wykonane i w jakiej wysokości.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że potrzeba czasu aby
przygotować takie informacje i na jaki dzień.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- odpowiedział , że na dzień 15.12.2020r.
a informację przed sesją tj . 29.12.2020r.
Radna- Pani Ewa Ziejewska- zapytała o rozbudowę sieci ciepłowniczej .
Poinformowała, że dwukrotnie składa ła wniosek w sprawie Dylewa. Przypomniała, że
Wójt na spotkaniu wiejskim także obieca ł wykonanie inwestycji w Dylewie o ile znajdą
się środki. Czy pamięta Wójt o obietnicy ?
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że pamięta i środki będą
poszukiwane. Inwestycje te będą wykonywane w odpowiedniej kolejności .
Radna- Pani Ewa Ziejewska- zapytała, czy będą pracę nad kominem w kot łowni
Dylewo.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że by ł problem z wentylacją
ale wszystkie przeglądy kominiarskie są zrobione.
Radna- Pani Ewa Ziejewska- zapytała o opał, czy kaloryczność węgla jest
odpowiednia. Stwierdzi ła, że mieszkania na wyższych piętrach są mniej ogrzewane.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że kaloryczność nie ma z tym
nic wspólnego. Stwierdzi ł , że nikt awari i nie zg łasza ł ale porozmawia z kierownikiem
RGK.
Radny– Pan Ryszard Bala- zapytał o inwestycję - Wykonanie sieci wodno-
kanalizacyjnej w miejscowości Mielno- o jaką sieć kanal izacyjną chodzi?
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że wpłynął wniosek od
przysz łego mieszkańca za by łym ośrodkiem wypoczynkowym w kierunku Tymawy,
jest ki lka dzia łek. Wnioskodawca wykonał projekt na własny koszt i po st ronie gminy
jest wykonanie przej ścia pod droga, i przy łącza po stronie drogi .
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Radny– Pan Ryszard Bala- zapytał , czy są to dzia łki zamieszkałe.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że jeszcze nie wszystkie .
Radny– Pan Ryszard Bala- są to dzia łki faktycznie wytyczone w terenie, ale nie są
zamieszkałe, więc inwestowanie środków w budowę kanalizacji do niezamieszka łych
działek wydaje się być nieuzasadnione. Wójt Gminy wprowadzi ł ten wniosek do
budżetu gminy, więc powinien mieć rozeznanie w tym temacie jakie są potrzeby
w doprowadzeniu wody do zabudowań. Miejscowość Lipowa Góra od wieków jest
zamieszkała i od wielu lat upomina się o budowę wodociągu, tam budowa wypadła z
budżetu, nie ma jej . Naprzeciwko bloków w Mielnie, po drugiej stronie drogi
wojewódzkiej jest 20 dzia łek bez wody. Od kilku lat mieszkańcy postulują o budowę
sieci wodociągowej kanalizacyjnej a Wójt wprowadza do budżetu 65 000 zł na
wykonanie połączenia do dzia łki Warszawiaka, który jeszcze nie wbi ł łopaty.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że radny wprowadza w błąd
słuchaczy nie mówiąc ca łej prawdy. Na dzia łce naprzeciw bloków prowadzone są już
prace, aby pod łączyć kanal izację . Wnioskodawcą kanal izacj i w Mielnie jest jeden
z przysz łych mieszkańców, środki nie są przeznaczone na ca łą sieć , ale tylko na
przekop przez drogę, aby pozwolić najbl i ższym nieruchomością pod łączyć si ę do sieci .
Zadaniem gminy jest zapewnienie wody i kanal izacj i a w tej inwestycji już projekt
przygotowany przez wnioskodawcę, i trzeba się cieszyć i wykorzystać.
Radny– Pan Ryszard Bala- odpowiedział , że każdy mieszkaniec ma prawo do wody
i kanalizacji . Pytanie zadanie było, aby uzyskać informację dlaczego taką
niezrozumiałą kolejność Wójt wybrał . Zapytał kto jest wnioskodawcą inwestycji .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że wiele osób, które za łożyły
społeczny komitet współwłaściciel i dzia łek Mielno Mazury z siedzibą ul . Łąkowa 33
w Łomiankach.
Radny– Pan Ryszard Bala- zapytał , czy Wójt zapozna ł się uchwałą ws. zasad
składania wniosków do budżetu.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że są to przyszl i mieszkańcy
gminy i przede wszystkim płatnicy podatków. W sprawie Lipowej Góry to najpierw
należy zapewnić wodę mieszkańców a kanal izację w innej kolejności .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała o inwestycję sieci wodociągowej
Mielno- Lipowa Góra, czy projekt zosta ł wykonany.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że projekt jes t wykonany ale
nie na wykonanie sieci tylko jest na przyłącza. Jest projekt wykonany przez by łą
władzę, umowa z wykonawcą, który wykona ł projekt niezgodny z umową. Na dzień
dzisie jszy trwaj ą próby wyegzekwowania od projektanta realizacj i umowy, ale urwał
się kontakt i szukamy rozwiązać. Nie chcemy po raz drugi wydawać środków na ten
sam cel i prawdopodobnie wkroczymy na drogę prawną.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała, dlaczego tej inwestycji nie ma
w budżecie na rok 2021.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że najpierw należy wyjaśnić
sprawę a dopiero wprowadzić do budżetu.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała o Pacół towo i Pacół tówko, czy będą
podłączone do Gierzwałdu.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że jest jedna pompa
i uzyskanie pozwoleń przewyższy koszty.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała, czy projekt jest już wykonany.
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Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie . Plan jest aby powsta ła
stacja uzdatniania wody i w okol icy Zapieki , po łączyć obie sieci zapewni to ciągłość
w dostawie wody mimo awari i .
Radny– Pan Ryszard Bala- zapyta ł, kto i w jaki sposób dokonał oszacowania kosztów
inwestycji przebudowy łazienki na potrzeby osób niepełnosprawnych 60 tys. zł
w szkole w Szczepankowie. Zapytał dlaczego wprowadzono inwestycję wykonanie
placu apelowego z kostki brukowej przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Mielnie ,
przecież plac wyłożony jest kostką chodnikową. Zapyta ł o inwestycję pokrycia dachu
w SP Mielno i SP w Stębarku, czy dokonano obl iczeń jaką część dachu należy
wymienić , czy są to tylko wnioseki dyrekcji .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że inwestycję wykonanie
placu apelowego z kostki brukowej przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Mielnie
to zalecenie sanepid. Koszty inwestycj i zosta ły oszacowane przez pracowników na
podstawie obowiązuj ących cen. Plan jest aby na dachu ZSP Mielnie i starej części SP
w Stębarku po łożyć blachę, aby by ło to już na wiele lat . Przebudowa łazienek na
potrzeby osób niepe łnosprawnych to są koszty szacowane projektu, prac remontowych
oraz wyposażenia jeżel i koszt okaże się mniejszy to będziemy si ę cieszyć.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - zapyta ł kiedy był
tworzony projekt budżetu na rok 2021 i czy wtedy było wiadomo, że gmina otrzyma
dotację z 1,7 mln zł.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że o dotacji dowiedzia ła
się ki lka dni temu więc przy tworzeniu budżetu nie by ło o tym wiadomo.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - stwierdzi ł , że
gdyby było wiadomo to deficyt byłby mniejszy.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie . Środki
z dofinansowania są ze źródła zewnętrznego.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - zapytał
o inwestycję zakupu komputera i drukarki na potrzeby urzędu, czy jest to przeniesienie
inwestycji z roku 2020.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że tak. Prawdopodobnie nie
będzie tego zakupu gdyż realizowany jest projekt e-urząd.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapytała, czy Mielno zosta ło opłacone.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie . Po uzgodnieniu
z właścicielem nieruchomości op łata będzie do końca pierwszego kwarta łu 2021 roku.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- stwierdzi ła, że trzeba jak najszybciej
zrealizować zakup nieruchomości oraz zacząć myśleć nad remontem i adaptacją , bo w
gminie potrzebne są mieszkania komunalne.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że na pewno w grudniu nie
będzie zrealizowany zakup gdyż na koniec musi pozostać 1 mln zł a na mieszkania to
szkoda tego budynku raczej trzeba pomyśleć o funkcj i zarobkowej .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- stwierdzi ła, iż bardzo dobrze, że zakup autobusu
zosta ł dofinansowany w 100% i zapytała, czy koszty utrzymania, opiekunki i kierowcy
zosta ły ujęte w budżecie na rok 2021 i jakie to są koszty.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że zosta ły uj ęte
w dziale dowozy kwota 0,5 mln zł .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- stwierdzi ła, iż autobus jest przeznaczony tylko
do przewozu osób niepełnosprawnych i przez okres 5 lat nie można z niego korzystać w
innym celu taki jest zapis w umowie.
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Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie do końca, gdyż
wystarczy, że w autokarze będzie 1 osoba niepe łnosprawna a 23 osoby zdrowe.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- ale zawsze jedna osoba niepełnosprawna musi
być w autokarze.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że kwota w dziale dowozu 0,5
mln zł to są wszystkie dowozy, także do szkół .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- ale ja pyta łam tylko o utrzymywanie autokaru
dla osób niepe łnosprawnych. Zapyta ła, czy w roku 2021 nie będzie już dotacji dla
stowarzyszenia PSONI.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że nie by łoby to zasadne.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapyta ła, czy autobus będzie obs ługiwał tylko
naszą gminę.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że trwają rozmowy z Gminą
Dąbrówno w sprawie wspólnych dowozów.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- odpowiedzia ła, że Dąbrówno już podpisało
umowę z PSONI.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że może być ona rozwiązana,
gdyż PSONI nie będzie się op łaca ł jeździć tylko do Dąbrówna.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - jaka jest
planowana kwota na remonty dróg i na jakich odcinkach.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że kwota przeznaczona
na remonty dróg to 200 000 zł .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że odcinki będą naprawiane
wed ług potrzeb oraz zgłoszeń so ł tysów. Kwota 200 000 zł jes t przeznaczona na
kruszywo i łatanie dziur.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- poinformowała, że w opini i RIO są
wytyczne w sprawie poprawki więc zostanie to naniesione i przes łane radnym.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- poprosi ł , aby radni zadal i pytania w innych
tematach, gdyż nie może zostać do końca posiedzenia .
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- - zapyta ła o świadczenie świąteczne dla
emerytów oświaty, czy do świąt środki zostaną przelane.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedzia ła, że tak lis ty są już
zrobione.
Radny- Pan Adam Królikowski- zapyta ł o komin w mieszkaniu w Kitnowie.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że będzie naprawiony . Trzeba
zdecydować jaką formę naprawy wybrać a nawet zastanowić si ę nad ogrzewaniem
elektrycznym.
Radna – Pani Ewa Ziejewska- poinformowała, że szambo jest wywożone z Dylewka i
mieszkańcy się obawiają bo jest wylewane do studzienki przy przepompowni , czy jest
to prawid łowe.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że zapyta kierownika RGK,
ale jeżel i jes t to robione to jest to przemyślane.
Radna – Pani Ewa Ziejewska- zapyta ła o sklep Groszek, gdyż właściciel nie
otrzymał odpowiedzi w sprawie odwołanie . Co stoi na przeszkodzie aby ten sklep
pozosta ł? Mieszkańcy są zadowoleni z dwóch sklepów, obawiaj ą si ę o wzrost cen. Co
powstanie na miejscu sklepu Groszek?
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że przeznaczenie terenu
będzie przynosi ło korzyści wszystkim mieszkańcom. Stwierdzi ł , że nie likwiduje
sklepu tylko chce odzyskać teren dzierżawiony, aby przeznaczyć dla dobra wszystkich
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mieszkańców. Kwota z dzierżawy to 1100 zł rocznie, więc są to grosze. Sklep jest
kontenerem, który można przenie ść na inne miejsce w Dylewie, być może właściciel
znajdzie dzia łkę z jeszcze niższym czynszem.
Radna – Pani Ewa Ziejewska- zapyta ła jaka konkretnie inwestycja będzie na tym
terenie .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że związana z ogrzewaniem
Dylewa.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska- zapyta ła, czy wypowiedzenie dzierżawy przed
końcem umowy nie powinno wiązać się z rozpoczętą inwestycją.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że w umowie jest zapis o
sześciomiesięcznym okresie wypowiedzenie bez podania przyczyny, taka umowa
zawarta by ł przez poprzedniego Wójta.
Radna – Pani Ewa Ziejewska- zapyta ła, czy gmina nie będzie musia ła zwracać
kosztów dzierżawcy.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie . Umowa by ła
podpisana na czas określony i inwestor powinien sobie przekalkulować zyski i st ra ty.
Radna – Pani Ewa Ziejewska- zapyta ła, o przyczynę wypowiedzenia .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie ma takiego obowiązku.
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- zapyta ła o linię świat łowodową
w Stębarku, czy gmina ma wiedzę w tym temacie .
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski- odpowiedzia ł , że nie . Pytania można
zadawać marsza łkowi województwa.
Radni więcej uwag nie zg łosi l i .
Sale opuści ł Wójt Gminy, Skarbnik Gminy oraz Radna Małgorzata Kamińska

4.9. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Ryszard Bal i na dzia łania Wójta Gminy
Grunwald-nieudzielanie odpowiedzi na interpelację .
Radny– Pan Ryszard Bala- przedstawi ł projekt uchwa ły w sprawie rozpatrzenia
skargi Pana Ryszard Bal i na dzia łania Wójta Gminy Grunwald-nieudzielanie
odpowiedzi na interpelację (za ł . nr 12)
Radni uwag nie zg łosi l i .

4.10. w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Ryszard Bal i na dzia łania Wójta Gminy
Grunwald – utrudnianie dzia łań radnego poprzez nieudzielanie odpowiedzi na
wniosek.
Radny– Pan Ryszard Bala- przedstawi ł projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia
skargi Pana Ryszard Bal i na dzia łania Wójta Gminy Grunwald – utrudnianie dzia łań
radnego poprzez nieudzielanie odpowiedzi na wniosek (za ł . nr 13) .
Radni uwag nie zg łosi l i .

4.11. w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców Sołectwa Stębark reprezentowanych
przez Pana M. S. na dzia łania Wójta Gminy Grunwald.
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- przedstawi ła projekt uchwały w
sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców Sołectwa Stębark reprezentowanych przez
Pana M. S. na dzia łania Wójta Gminy Grunwald (za ł . nr 14) .
Radni uwag nie zg łosi l i .

Ad pkt. 5. Wolne wnioski i informacje.
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Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- stwierdzi ła, że podczas
posiedzenia Radny Ryszard Bala złożył dwa wnioski w sprawie zmian do budżetu na
rok 2021 i nie zosta ły one przeg łosowane.
Radny– Pan Ryszard Bala- uznał, że dzi ś były zadane Wójtowi pytania, ale w sprawie
budżetu przed sesją powinno być jeszcze jedno posiedzenie, na którym zmiany zostaną
przegłosowane.
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- zapyta ła, czy powinno być
jeszcze jedno posiedzenie komisj i w sprawie budżetu na rok 2021.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - odpowiedział , że
tak. Dzisiejsza rozmowa była bardzo ogólna a do sesji jest jeszcze dużo czasu, aby
omówić budżet na rok 2021 szczegółowo.
Przewodnicząca Rady Gminy-Pani Ewa Bawolska- stwierdzi ła, że zwoła wspólne
posiedzenie komisj i przed sesją . Poprosi ła radnych o propozycj ę terminu.

Radni ustalili termin wspólnego posiedzenia komisji na dzień 28.12.2020 roku o godzinie 13.00. Tematem
posiedzenia będzie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Grunwald na lata 2021-2035 oraz w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Grunwald na 2021 r.
Radni więcej uwag nie zgłosili.

Ad pkt. 7. Zamknięcie posiedzenia komisji .
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek - wobec
zreal izowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
zamknął wspólne posiedzenie Komisji .

Protokołowała Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Iwona Miko łajczak Zbigniew Napłoszek


